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周年會員大會—AGM 2014

親愛的家教會會員，你好：

附上2014年5月3日舉行的家長教師會「周年會員大會」通知書、財務報表及主席簡報給你查看。我們的「周年會員大會」將於當日下午二時正 (2:00pm)敬備茶點於會場接待家長，讓與會人士有機會互相認識和交流分享，以及參看有關會務報告和家長董事參選人資料；當日亦會安排校巴於會議前(1:45-2:30pm)及會議後，接送大家往返大圍港鐵站及學校。


另誠邀有志為孩童作榜樣及貢獻學校的會員參加“家長董事選舉”。家長教師會董事會每年度需選出8至16位家長董事策劃及推行各類型家長活動。參選表格可於校網eClass及家教會網頁內下載，填妥後連同近照郵寄或交回本會(信箱於小學部家長資源室)。截止報名參選日期為4月17日。


「周年會員大會」於下午二時三十分正式開始(預計約下午五時三十分結束)，當日包括有周年工作報告及新一屆家長董事選舉外，我們邀請曾鈺成校監就「香港政制發展—回顧與展望」進行演說。

家長教師會再一次誠邀所有會員積極參與會員大會及參選家長董事，為學童及學校共建良策作見證、推動青少年的正面成長。感謝你的支持和鼓勵。

培僑書院家長教師會有限公司
二零一四年四月七日

回條
「培僑書院家長教師會—周年會員大會2014」回條

(請於2014年4月17日或之前，將回條交予班主任。謝謝!)


本人是將 會 / 不會# 出席在2014年5月3日的週年大會。

	家長姓名 :
	學生姓名:
	班別 :
	會員編號( 2013-2014)：

	手提電話 :


＃刪除不適用者
Pui Kiu College PTA Annual General Meeting 2014
Dear PTA Members,


We enclose the notice of Parent-Teacher Association Annual General Meeting (“AGM”) which will be held on 3rd May 2014. We also enclose ‘the PTA Annual Audited Financial Statement’ and ‘the Chairman Report’ for your reference. We will start to serve refreshment at 2:00pm to allow time for you to chat with the other parents for experience sharing, read the self-introduction of the nominated candidates for ‘Parent Director Election’ and the ‘PTA’s Annual Work Reports’ as well. There will be shuttle bus service running between Tai Wai MTR Station and the school before(1:45-2:30pm) and after The AGM for all participants.

You are cordially invited to join our PTA Director Board if you would like to set an example for your children for contributing to the school. 8 to 16 Directors will be elected to plan and organize various kinds of activities for Pui Kiu College’s families in the coming school year. You can find the nomination form at both eClass and PTA Websites. Please complete the form and return it with your recent photo to PTA at Parents Resources Room, 1/F., Primary School of Pui Kiu College on or before 17 April 2014.


The AGM will officially start at 2:30pm and will be targeted to finish at 5:30pm. The agenda not only include ‘Annual Work Report’ and ‘Parent Director Election’, we also pleased to invited Our School Supervisor Mr. Tsang Yok Sing to give us a talk (conducted in Cantonese) on “ Review and Prospect—Political Development in Hong Kong”

Once again, you are cordially invited to come to our AGM and participate to the Parent Director Election as well. Let’s work together to attain a new height for Parent-School Cooperation!

7th April, 2014 

Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited

‘ Pui Kiu College PTA AGM 2014 Reply Slip’
(Please return the reply slip to the class teacher on or before 17 April 2014. Thank you)

I shall / shall not*  attend the AGM on 3rd May 2014.

	Name of Parent:


	Student Name: 
	Class:
	Member No (2013-2014)：

	Tel:


*Delete the inapplicable
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